



ADVERTISER: Slider's Sports Bar & Grill

OBJECTIVE: To increase awareness and encourage sales of the new “heart healthy” menu.

PRODUCT & DISTRIBUTION: 18” Heart Microfoil® Balloons. Balloons were used to decorate the tables throughout the restaurant.

RESULTS: The restaurant was very pleased with the rollout of their new menu. Their customers started asking about their healthy menu choices. The balloons brought attention to the restaurant’s new menu and encouraged sales and provided a festive atmosphere.

For additional product information, see the current *Pioneer Line* catalogue or visit www.pioneerline.ca





AGENCE DE PUBLICITÉ: Slider's Sports Bar & Grill

OBJECTIF: Accroître la sensibilisation et encourager les ventes du nouveau menu «cœur en santé».

PRODUIT ET DISTRIBUTION: Ballons Microfoil® coeurde 18 po. Des ballons ont été utilisés pour décorer les tables du restaurant.

RÉSULTATS: Le restaurant a été très satisfait du lancement de leur nouveau menu. Leurs clients ont commencé à poser des questions sur leurs choix de menus sains. Les ballons ont attiré l'attention sur le nouveau menu du restaurant, encouragé les ventes et créé une atmosphère festive.

Pour plus d'informations sur les produits, consultez le catalogue actuel de la gamme Pioneer ou visitez www.pioneerline.ca

